
Številne naloge do konca leta
V začetku noif&iribra je blla seja občlnske konference
ZSMS Ljubljana Center, na katerl so med druglm
obravnavall vlogo zveze sociallstične mladine vdele-
gatakem slstemu ter dljaško samoupravo. Poleg tega
so izvolili za novega predsednlka OKZSMS Ljubljana
Center Pavleta Penso (dosedanjlpredsednlk Mlle Še-
tlncje namreč prevzel novo delovno dolžnost), Izvollll
pa so tudi štlrl nove člane predsedstva.

Do konca leta zdaj v resnici
ni več daleč, vendar imajo
mladi v naši občini v načrtu
še kar precej nalog, ki jih na-
meravajo uresničiti v tem ča-
su. Več o delu mladinske or-
ganizacije v naši občini do
konca leta nam je povedal
Slobodan Studen, sekretar
občinske konference ZSMS
Ljubljana Center:

»Predvsem bomo nadalje-
vali z obiski v osnovnih orga-
nizacijah ZSMS, pri čemer
bomo posebno pozornost na-
menili mladim v delegatskem
sistemu. Taka oblika našega
delovanja naj bi še bolj kot
doslej postala stalna akcija.
Poleg tega je v naši občini
pred kratkim stekla akcija za
ustanavljanje osnovnih orga-
nizacij v OZD, tam, kjer pač
imajo pogoje za to. Pred ča-
som je tako nastala osnovna
organizacija ZSMS v Steklu
ter KPL, TOZD Javna higie-
na, v kratkem pa bodo mladi
začeli organizirano delovati
tudi v Sanalaborju.

Ena izmed najbolj po-
membnih akcij pa je zagotovo
tudi ta na področju mladin-
skih delovnih akcij. Že zdaj
smo namreč začeli z evidenti-
ranjem kandidatov za mladin-
ske delovne akcije, ki bodo
prihodnje leto. Eden izmed
razlogov za to je, da bomo ta-

ko omogočili pravočasno na-
črtovanje dopustov, poleg te-
ga pa bo tako moč tudi bistve-
no bolj zgodaj začeti s pripra-
vami brigadirjev za mladin-
ske delovne akcije. Doslej je
vse skupaj potekalo precej
neorganizirano, prijavljal se je
vsak posameznik posebej. Po-
tem pa se je dogajalo, da se je
marsikdo zadnji hip premislil
in sploh ni prišel na akcijo.
Posebej pa naj bi osnovne or-
ganizacije ZSMS, ki evidenti-
rajo brigadirje, poskrbele tudi
za to, da se »njihovi« evidenti-
rani kandidati v resnici udele-
žijo akcij. Prvi krog splošnega
evidentiranja možnih kandi-
datov za brigadirje bomo pre-
dvidoma zaključili 31. decem-
bra.

Razmeroma precej dejavne
bodo v zadnjih mesečih letoš-
njega leta tudi nekatere naše
konference in komisije. Kon-
ferenca mladih delavcev pri-
pravlja problemsko konferen-
co na temo »Mladi v upravnih
službah«, ki bo v kratkem, ko-
misija za družbenoekonom-
ske odnose pa se je lotila pro-
blematike mladih v trgovini.
Še naprej seveda veliko po-
zomosti posvečamo idejnopo-
litičnemu usposabljanju član-
stva ZSMS. Pravkar je bila
namreč že 8. (enotedenska)
mladinska politična šola, v
decembru pa bo še ena.

Mladi v naši občini se bomo
pač v okviru možnosti vklju-
čili tudi v akcijo glede samou-
pravne preobrazbe in prostor-
skega preoblikovanja krajev-
nih skupnosti. Izkušnje kaže-
jo, da ena mladinska organi-
zacija v krajevni skupnosti v
praksi ne more »obvladati«
mladih na celotnem terenu.
Pri tem ne moremo pričako-
vati, da bodo vselej mladi ti-
sti, ki bodo iskali stikev z
mladinsko organizaciio, pač
pa se bo morala mladinska or-
ganizacija bolj približati mla-
dim v svojem okolju in poi-
skati najustreznejše metode
delovanja (mladinski aktivi v
hišnih svetih v ulicah in po-
dobno). Šele tako se bodo
mladi v krajevnih skupnostih
lahko lotili tudi večjih akcij,
česar je doslej bilo zelo malo.

Poleg tega pa se bo morala
mladinska organizacija v kra-
jevni skupnosti bolj kot do se-
daj, predvsem pa bolj kon-
kretno, povezovati z družbe-
nimi organizacijami in druš-
tvi na terenu.

Za konec naj poudarim še,
da z razpravo o mladih v poli-
tičnem sistemu, ki smo jo za-
čeli na seji občinske konfe-
rence ZSMS, s to problemati-
ko še zdaleč nismo zaključili.

Nasprotno, razprava naj bi
spodbudila osnovne organi-
zacije ZSMS, da se bodo bolj
resno in zavzeto lotile te po-
membne problematike. Do-
slej so le v redkokateri osnov-
ni organizaciji ZSMS v naši
občini to temo obravnavali z
vsebinskega in ne le s formal-
nega vidika.«
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